
 

 

Zápis a usnesení z 09/2012 zasedání Výboru pro 

infrastrukturu ZHMP, ze dne 20.11.2012 

 

Zasedání : Deváté 
Dne: 20. listopadu 2012 
Počátek jednání - 
konec jednání: 14:00 – 14:40 
Místo: Prostřední salonek primátora, 2.patro, Mariánské nám. 2, Praha 1 
Přítomni Dle prezenční listiny 
 

Přítomné členy Výboru pro infrastrukturu HMP a hosty uvítal a jednání Výboru zahájil 

předseda Výboru Pavel Hurda. V rámci úvodního slova přítomné požádal, aby věnovali 

zvláštní pozornost pozvánce a přiloženým termínům zasedání Výboru pro infrastrukturu 

vypsaných na první pololetí roku 2013. 

A  Administrativně organizační záležitosti:    

• Bod A.1 -  Schválení programu 9. zasedání Výboru pro infrastrukturu ZHMP 

Výbor pro infrastrukturu ZHMP schvaluje Program 9. zasedání Výboru pro 

infrastrukturu ZHMP.     (Pro:Proti:Zdrželi se)  (5:0:0) 

• Bod A.2 -  Volba místopředsedy Výboru pro infrastrukturu ZHMP 

Předseda Pavel Hurda navrhnul Daniela Hodka jako místopředsedu Výboru pro 

infrastrukturu ZHMP a dal možnost přítomným členů výboru vyjádřit případné dotazy 

nebo jiné návrhy na kandidáta.  

Předseda Pavel Hurda dal hlasovat o zvolení Daniela Hodka jako místopředsedu 

Výboru pro infrastrukturu ZHMP.  

Výbor pro infrastrukturu ZHMP schvaluje Daniela Hodka jako místopředsedu 

Výboru pro infrastrukturu ZHMP.   (Pro:Proti:Zdrželi se)  (5:0:0) 

 



 

 

• Bod A.3 -  Schválení předešlého zápisu a volba ověřovatele zápisu Výboru 

pro infrastrukturu ZHMP  

K zápisu z 8. zasedání Výboru pro infrastrukturu ZHMP nebyla přítomnými členy Výboru 

vznesena žádná připomínka, proto byl hlasován v předloženém znění. 

Při hlasování nebyl přítomen ověřovatel zápisu 8. Zasedání Výboru pro infrastrukturu 

Ing. Lukáš Plachý, ale telefonickou domluvou tajemnici Výboru pro infrastrukturu     

Bc. Denisu Stonáčkovou ujistil, že se zápisem souhlasí a zápis 8. Zasedání výboru 

podepíše dodatečně. 

 Ověřovatelem zápisu Výboru pro infrastrukturu ZHMP byl navržen David Zelený. 

K tomuto návrhu nebyly žádné protinávrhy ani připomínky. 

Výbor pro infrastrukturu ZHMP schvaluje zápis z 8. zasedání a schvaluje Davida 

Zeleného ověřovatelem zápisu Výboru pro infrastrukturu ZHMP.  

 (Pro:Proti:Zdrželi se)  (5:0:0) 

B     Projednávaná témata 

• Bod B.1 -  Tisk: R- 08352 k návrhu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

na rok 2013, dotačního vztahů k městským částem hlavního města Prahy na 

rok 2013 a rozpočtového výhledu do roku 2018 

Ing. Pavel Richter po úvodním slovu a obecném seznámení s předloženým materiálem 

uvedl, že propad na straně příjmů byl veliký, pohybující se kolem částky 1,5 miliardy k.č. 

V důsledku toho byly zkráceny běžné výdaje a musí se tímto počítat s ovlivněním 

financování stavebních projektů. Například kolektory Hlávkův most budou dofakturovány 

v následujícím roce s předpokládanou částkou v rozpočtu 24 990 000 K.č. Dále uvedl 

důležitou položku v přiloženém materiálu, a to je dokončení protipovodňového opatření  

Maniny, společností Dálniční Stavby Praha a.s.. Ohledně druhé kapitoly uvedl, že je 

důležité věnovat pozornost dokončení TV Velká Chuchle a Troja. Doplnil, že 500 milionů 

K.č. bylo rozděleno ve zbytku přiloženého materiálu a že v celkovém rozpočtu je rozdíl 

200 milionů K.č. 

Předseda Pavel Hurda navrhl dát přednost dotazům. 



 

 

JUDr. Lubomír Ledl se přihlásil s dotazem, zda začala výstavba kolektoru Hlávkův 

most, a pokud ne, zda-li má smysl jej v tomto roce vůbec začínat. 

Ing. Pavel Richter odpověděl, že kolektory Hlávkův most musí být dokončeny před 

začátkem rekonstrukce Hlávkova mostu. Dále uvedl, že se plánuje rekonstrukce 

Libeňského mostu, z důvodu jeho havarijního stavu.  

JUDr. Lubomír Ledl se ujistil, že případné nedopracované a nedofinancované stavební 

projekty se přesunou z roku 2013 na rok 2014. 

Ing. V. Šenarová, občanské sdružení „ Za naši budoucnost“ se přihlásila o slovo a 

stručně představila sebe, svou pozici a občanské sdružení, ve kterém je zakladatelkou. 

Seznámila členy Výboru pro infrastrukturu s dosavadními úspěchy občanského sdružení a 

poukázala na nutnost zpětné kontroly investic Odboru městského investora. Dále hovořila 

o stavebním stavu tunelu Blanka a navrhla, že by se stavbou měl zabývat Nejvyšší 

kontrolní úřad. Dále uvedla, že občané nejsou seznámení s lokací stavebních vozidel ze 

staveb protipovodňových opatření. 

Předseda Pavel Hurda poděkoval za dotaz a uvedl, že dotazy ohledně tunelu Blanka, 

by měly býti směřovány na výbor, který ho má v kompetenci a tudíž Výbor pro dopravu. 

Po ponechání prostoru pro další dotazy, ukončil bod a předal jej k hlasování.  

Výbor pro infrastrukturu ZHMP schvaluje bod B.1, bez jakýkoliv námitek či 

připomínek. 

 (Pro:Proti:Zdrželi se)  (5:0:0) 

• Bod B.2 – Materiály předkládané Ing. Pavlem Richterem – náměstkem 

primátora pro oblast infrastruktury 

Ing. Pavel Richter seznámil členy Výboru pro Infrastrukturu a uvedl, že tisky se týkají 

převážně majetkového vypořádání. 

Předseda Pavel Hurda doplnil, že by měli dát prostor členům výboru formou dotazů a 

vyjmenoval postupně veškeré názvy předložených materiálů.  

JUDr. Lubomír Ledl požádal o slovo s dotazem, pokud členové Výboru pro 

infrastrukturu berou předložené tisky pouze na vědomí, tak on k nim osobně nemá žádné 



 

 

námitky. Však dodal, že by mohlo být lepší řešení, a to ponechat pozemky jejich 

majitelům v pronájmu s věcným břemenem.  

Předseda Pavel Hurda se dotázal na další případné dotazy či připomínky a následně 

uzavřel bod a dal o něm hlasovat. 

Výbor pro infrastrukturu ZHMP bere na vědomí bod B.2, bez jakýkoliv námitek či 

připomínek. 

(Pro:Proti:Zdrželi se)  (5:0:0) 

 

• Bod B.3 – Diskuze, náměty, připomínky 

Předseda Pavel Hurda požádal členy výboru, aby se ujistili, zda všichni zaznamenali 

přiložené vypsané termíny zasedání Výboru pro Infrastrukturu na první pololetí roku 

2013.  Následně dal a takto předložených termínech zasedání hlasovat. 

Výbor pro infrastrukturu ZHMP schvaluje termíny zasedání Výboru pro 

infrastrukturu pro první pololetí roku 2013, bez jakýkoliv námitek či 

připomínek.      (Pro:Proti:Zdrželi se)  (5:0:0) 

Předseda Pavel Hurda se dotázal, zda má někdo další náměty nebo připomínky 

k projednání. 

Ing. V. Šenarová, občanské sdružení „ Za naši budoucnost“ se přihlásila s dotazem 

týkajícího se termínů ostatních výborů a jejich vzájemné krytí mezi sebou. Svůj dotaz 

doplnila o nárazové změny časů a lokací zasedání výborů. 

Předseda Pavel Hurda odpověděl, že termíny a jejich změny ostatních výborů řeší 

jejich vlastní předsedové a místopředsedové a on sám jí může odpovědět pouze na 

termíny týkající se Výboru pro infrastrukturu.  

Výbor pro infrastrukturu ZHMP bere na vědomí Bod B.3, bez jakýkoliv námitek či 

připomínek.      (Pro:Proti:Zdrželi se)  (5:0:0) 



 

 

Následně předseda Pavel Hurda ukončil 9. Zasedání Výboru pro infrastrukturu v čase 

14:40. 

 

 

 

 

     Ověřovatel:  

 
 

Tajemník: Bc. Denisa Stonáčková 

Zapisovatel: Bc. Denisa Stonáčková 

 

V Praze dne 3.12.2012 
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